
 

Seven Racing Årsmøde 2022 - Referat 
1. Velkomst 

Formand Jacob Pedersen byder velkommen til klubbens årlige årsmøde anno 2022. Mødet 

blev afholdt i Vejle d. 7. april 2022 
 

2. Valg af referent og dirigent 

Valgt: 

Referent: Nicolai Bjerre 
Dirigent: Jacob Pedersen 

3. Formandens beretning 

Resultater 2021 
Seven Racing – Top 3: 

1. Carsten Lauridsen (239p) 
2. Chres Jørgensen (164p) 

3. Mikkel Holch (156p) 

Oldboys – Top 3: 

1. Carsten Lauridsen (250p) 
2. Jan Haagh (104p) 

3. August Hansen (44p) 

Aktiviteter 2021 
Klubbens aktiviteter har været præget af endnu et år med corona. Klubben har derfor haft 
mindsket aktivitet, men alligevel været til stede i forbindelse med: 

• Motorshow 

• Fællesspisning for klassen 

Deltagere for næste år:  

Der ses positivt på det kommende år med 19 deltagere, potentielt flere i løbet af sæsonen og frem 
mod kommende sæsoner. Der er flere initiativer i gang rundt omkring med bl.a. nybygget biler. 

Løbskalender 2022: 

1. Padborg Park (7.-8. Maj, DM) 
2. Ring Djursland (28.-29. Maj, DM) 
3. Sturup Raceway (11.-12. Juni, DM) 



4. Rudskogen Motorpark (17.-19. Juni, SKM) 
5. Ring Djursland (13.-14. August, DM) 

6. Padborg Park (9.-10. September, DM) 
7. Jyllandsringen (8.-9. Oktober, DM) 

 

4. Kassereren fremlægger regnskabet. 
Klubbens kasser, Ivan Lindgren Hansen, fremlægger regnskabet: 

Klubben har grundet den mindre aktivitet i de forgangene corona år, penge i kassen der blot står 
til. Det anbefales at disse penge anvendes til at støtte op omkring klubbens aktiviteter for at 
fremme klassen og deltagerne. Klubbens revisor, Asger Thierry, har også gennemgået tallene og 
det stemmer. 
 

Regnskabet er derfor gennemgået af både kassereren og revisor samt godkendt på mødet 
   

5. Valg af styregruppe og formand. 

Vedtægter i forbindelse med stemmeret til årsmødet:  
- Aktive medlemmer har stemmeret. Medlemmer tildeles en stemme pr. tilmeldt bil  

- Efter indvælgelse/genvalg til styregruppen tildeles hvert styregruppemedlem en stemme 
- Valg og forslag afgøres ved simpelt stemmeflertal. Så fremt et medlem kræver det, skal afstemning 

ske skriftligt og hemmeligt. Ved stemmelighed skal der foretages omvalg. Ved stemmelighed ved 
omvalg bortfalder forslaget.  

 
Nuværende styregruppe: 

- Jacob N. Pedersen (Formand) 
- Mikkel Holch (Styregruppemedlem) 
- Brian Kjær (Styregruppemedlem) 
- Asger Thierry (Styregruppemedlem) 

- Ivan Hansen (Kasserer) – Stiller ikke op igen 
- Stig Jensen (Teknisk kontrollant) 
- Casper R. Hansen (Styregruppemedlem) 

 
Ansvarsområder: 

- Events (Messe, VIP, Fællesspisning, Årsmøde) 

- Teknisk Arbejde (Teknisk reglement, TK, BU) 
- Pr-arbejde (Artikler, profilkatalog, hjemmeside) 
- Administration (DASU, Banekontakt, vedtægter) 

 
Antal stemmeberettiget på mødet: 15 stemmer 

6. Valg af revisor og kasserer. 

o Asger Thierry forbliver som revisor → Stemt for med fuldtal, Vedtaget 
• Valg af ny kasserer. 

o Ivan afgår → Maria Løkkegaard Madsen (under hjælp af Ivan Hansen og Mikkel 

Holch): Stem for med fuldtal, Vedtaget 

7. Fastsættelse af kontingenter. 

Styregruppen indstiller til at medlemskabet fastholdes: Vedtaget 



8. Forslag. 

Styregruppe forslag: 
Forslag 1: Løb på Kinnekulle (29-31. juli); Vores egen danske klasse med løb for os selv. 
Diskussion af at prøve nogle flere andre baner end de danske. Dette vil der blive arbejdet videre 

på. I forhold til nuværende kalender gøres der opmærksom på, at det kan blive aktuelt at tilføje lys 
til Night Race: Dette vil der blive udsendt mere om snarest.  

Skandinavisk mesterskab med deltagelse udenfor Danmark: 8 for: blankt: 6 – Vedtaget 

Forslag fra medlemmer 

o Forslag 1: Ændring af sporvidde til 1670: 13 for, resten blankt – Vedtaget 
o Forslag 2: 5 tællende løbsweekender fjernes: 12 for, resten blankt – Vedtaget 
o Forslag 3: Uddeling af pokaler til Arion efter Sportslige Seven Reglement – Forslag 

udgår 
o Forslag 4: Success ballast: 2 for, 9 imod, resten blankt – Bortfalder 
o Forslag 5: Heldækkende karosseri – Der er en generel stemning for at arbejde hen 

mod et ny karosseri: Udgår som forslag, men der arbejdes mod et ny karosseri 
o Forslag 6: Forslag om at åbne op for klasse inddeling med et nyt og mere åbent 

mesterskab: Arbejdsgruppe kan frit fastsættes og gå i gang. Når et forslag er 
udarbejdet, må der stemmes på ny. (Evt. Arbejdsgruppe; Holger Wilcks, Mikkel 

Holch, Asger Thierry, Nicolai Bjerre (..) andre?) 
o Forslag 7: Dæk; Avon ZZR (eksisterende dæk) tillades hard compound (A64): For 13, 

resten blankt - Vedtaget 

9. Aktivitet 2022: 

o Der er stemning for at indgå på SuperGT’s livestream 
o VIP-arrangement 
o Trackday/træning 
o Klassesponsor 
o Mere SEO-plads på hjemmeside 
o Bane videoer 
o Forslag:  

▪ Testdag for klasse – Der ringes til Padborg 

▪ Støtteklistermærke til støtte og hilsen til officials 

Eventuelt 
- Online PR anvend gerne #SevenRacingdk 
- Medlemsservice (Seven4Ever) på hjemmesiden har skiftet lidt rundt, men bliver bedre og 

bedre. 

Mødet ophæves 

Tak for denne gang 


